



AABAR INVESTMENTS PJSC

(Incorporated in the Emirate of Abu Dhabi, United Arab Emirates)

Aabar Investments PJSC announces its second quarter financial results

Aabar reported a net profit attributable to shareholders for the half year of AED 202 million reflecting a profit in the first quarter of AED 1,579 million and other comprehensive income of AED 990 million in the quarter to 30 June 2010.

These equity investments were also marked to market at period ends and the quarter ended 30 June 2010 saw a profit on these equities of AED 1,025 million which is recognised in the statement of Other Comprehensive Income and not through the Profit and Loss account. Whilst the Unicredit transaction was only made just prior to the end of June and has had little time to realise value, if the Daimler and Atlantia shares were sold as at 30 June 2010, they would have realised a net profit after repaying loans and settling the derivatives of AED 1,634 million.

Total shareholders' equity as of 30 June 2010 was AED 11,308 million and the share capital and statutory reserve increased in the quarter from AED 7,750 million to AED 9,563 million.

The quarter to 30 June has seen Aabar continue to grow its real estate portfolio, from AED 8,572 million to AED 9,421 million, and we have begun construction on a number of plots. In addition, Aabar acquired a significant stake in Unicredit SpA. for 1,785 million Euro and following the month end the value of this holding, as at 31 July, had grown to 2,069 million Euro. Revenues from banking activities increased from AED 92 million in the first quarter to AED 98 million in the second quarter and as a result gross profits increased from AED 48 million to AED 50 million. Aabar continues to use put and call options as a form of collar to protect the equity value of the investments it makes. In the quarter, derivative liabilities therefore have increased by AED 1,651 million to AED 5,082 million. Similarly, derivative

آبار للاستثمار ش.م.ع تعلن عن النتائج المالية للربع الثاني

أعلنت شركة آبار للاستثمار عن تحقيق أرباحا صافية للنصف الأول من هذا العام قدرها 202 مليون درهم والتي تتضمن أرباحا عن الربع الأول بقيمة 1,579 مليون درهم، وإيرادات اجمالية اخرى بقيمة 990 مليون درهم خلال الربع المنتهي في 30 يونيو 2010.

ويتم الإعلان عن الاستثمارات مع نهاية الفترات حيث شهد الربع المنتهي في 30 يونيو 2010، ارباحاً بلغت 1,025 مليون درهم والتي يتم اظهارها في كشف الإيرادات الاجمالية الأخرى وليس من خلال حساب الأرباح والخسائر. و اذا كانت صفقة يونيكريدي قد تمت في وقت قريب جداً لنهاية الربع الثاني ما حال دون انقضاء زمن كاف لتحقيق قيمة مضافة، فان الاداء على اسهم دايملر واتلانتيما كان مرضيا اذ لو كانت هذه الاسهم قد بيعت في 30 يونيو 2010 لحققت ارباحاً صافية بعد سداد القروض وتسوية المشتقات تعادل قيمتها 1,634 مليون درهم.

بلغت حقوق المساهمين في 30 يونيو 2010 ما قيمته 11,308 مليون درهم. وازدادت اسهم رأس المال والإحتياطي القانوني من 7,750 مليون درهم الى 9,563 مليون درهم.

وقد شهد الربع المنتهي في 30 يونيو نمواً مضطرباً في محفظة آبار العقارية حيث ارتفعت قيمة هذه المحفظة من 8,572 مليون درهم الى 9,421 مليون درهم، وابتدأت مرحلة تنفيذ البناء على عدد من قطع الأراضي. بالإضافة الى ذلك، استحوذت آبار على حصة فاعلة في يونيكريدي قيمتها 1,785 مليون يورو، ومع نهاية الشهر التالي، اي في 31 يوليو 2010، بلغت قيمة هذه المحفظة 2,069 مليون يورو. اما العائدات من الأنشطة المصرفية فقد ازدادت من 92 مليون درهم في الربع الأول الى 98 مليون درهم في الربع الثاني، ونتيجة لذلك ازدادت الأرباح الاجمالية من 48 مليون درهم الى 50 مليون درهم. وتستمر آبار في استعمال خيارات الطرح و الطلب كطوق لحماية قيمة اصول الاستثمارات التي تتعامل بها. وفي نفس الفترة ازدادت مطلوبات المشتقات من 1,651 مليون درهم الى 5,082 مليون درهم. وكذلك ازدادت أصول المشتقات من 1,320 مليون درهم الى 1,401 مليون درهم.

assets have increased by AED 1,320 million to AED 1,403 million.

The shareholders of Aabar are meeting today, Sunday 15 August 2010, in an extraordinary general meeting ("EGM") to resolve on the conversion of the Company into a private joint stock company, amending its constitutional documents and its delisting from ADX. The Board of Aabar considers this step as essential in the life of the company to provide Aabar with greater operational flexibility. The conversion into a private joint stock company, and the associated delisting of Aabar and its shares from ADX, if approved by the EGM of Aabar, is not intended to affect the ability of the shareholders to trade their shares privately. Shares of private joint stock companies are traded outside the market and dealings in shares are registered with the company's registrar (Aabar's current registrar is the National Bank of Abu Dhabi).

وستعقد اليوم الاحد الموافق 15 أغسطس 2010، جمعية عمومية غير العادية للوصول الى قرار بخصوص تحويل الشركة الى مساهمة خاصة ، وتعديل الوثائق التأسيسية ورفع الإدراج من سوق أبوظبي للأوراق المالية . ويرى مجلس الإدارة ان هذه الخطوة مهمة جداً في مسيرة الشركة اذ تتيح مرونة اكبر في اداء العمليات وفي حال تمت الموافقة من قبل الجمعية العمومية على التحول الى شركة مساهمة خاصة وتم رفع ادراج الشركة من سوق ابوظبي للاوراق المالية، فان ذلك لن يؤثر على امكانية تداول الاسهم بين المساهمين. و سيطل المساهمون قادرين على تداول الاسهم اذ يمكن التداول باسهم الشركات المساهمة الخاصة خارج السوق المالي، ويتم تسجيل التعاملات لدى مسجل الشركة (وفي الوقت الحالي فان بنك أبو ظبي الوطني هو مسجل شركة أبار).